
Brug nu de ekstra millioner og byg stort 

 

Af Palle W. Nielsen, souschef palle.nielsen@nordjyske.dk 
MULTIHUS: Arena Nord er et flot og moderne byggeri, som giver en perfekt hjemmearena for 
mange sportsaktiviteter og som huser mange andre store arrangementer. 

Det var stort og modigt tænkt i sin tid, da politikerne frigav visionerne, men udviklingen løber 
hurtigt. Arena Nord er allerede for lille, for Frederikshavn kunne jo også huse landskampe og 
lignende, hvis der havde været lidt mere plads til publikum. 

Det kan der nok ikke gøres noget ved, og ingen kan bebrejdes noget i den sag. Der var bare 
vanskeligt at forestille sig, at store Arena Nord i løbet af få år ville være for lille. 

Derfor må det være læreren i kommende frigivelser af modige visioner. Tænk ikke for småt - tænk 
stort - der skal være plads til at vokse. Næste mulighed kan være det kommende multihus i 
Frederikshavn. Det skal bygges i forbindelse med Arena Nord, og det skal foruden en helt masse 
andre nyttige funktioner også løse de opgaver, der er med at skaffe billig og primitiv overnatning til 
de mange sportsfolk, som deltager i store stævner i byen. 

Brug nu de ekstra millioner til ekstra kvadratmeter, så vi ikke om nogle år må konstatere, at det blev 
for småt. 

Og få meget gerne lidt mere fart på projekt Frederikshavn Multihus. Vi har brug for det.
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